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Minnesanteckning från uppstartsmöte FP-10, 2018-09-18 
 
Svante, klubbens ordförande, deltog i mötet och hade bra information och svar på våra 
frågor som redovisas nedan i förenklad punktform. 
 

• Bandybanan – Kylanläggningen är provtryckt och hel. Miljöförvaltningen har godkänt 
anläggningen för användning. Skrinnarhallen planeras att frysas i början av oktober 
och bandybanan planeras att frysas i början av november. Allt hänger naturligtvis på 
vädrets makter. Den nya moderna anläggningen har bättre förutsättningar att frysa 
en is snabbare vid en ”väderlucka”. 

• Istider för FP-10 – Vi har fått tiden lördag 09:00-10:00 i rinken. Denna tid är bestämd. 
Laget kommer att få ytterligare en istid på bandybanan. Troligtvis måndag alt. tisdag 
mellan 17-18. Denna tid beslutas och meddelas i månadsskiftet september/oktober. 
De istider som vi har fått redan på Isdala ligger kvar tills is finns på  Ruddalen. 

• Omklädning – När isträningen börjar på Ruddalen kommer vi att bli tilldelade 
omklädningsrum nere vid isen. Omklädningsrummen i klubbstugan räcker inte till 

• Skridskoslipning – Höjden har en utbildningsdag för skridskoslipning för lagets slipare. 
Datum inte satt ännu för utbildningsdagen. Laget bör utse någon eller några som vill 
och kan hjälpa till med detta (bör ej vara tränare). Frivilliga anmäler sitt intresse till 
Göran Dahl. 

• Skydd vid träning och match – Lägsta krav på skydd är: Hjälm med gallervisir, 
Halsskydd, Handskar, Armbågsskydd och Knäskydd. Klubben rekommenderar även 
att spelarna använder Suspensoar, Benskydd och Bandybyxa med höft och lårplattor. 
Om ni står inför att köpa en ny hjälm så har Höjden sen något år tillbaka bytt till blå 
färg. Har ni redan en hjälm i annan färg är det inga problem att använda denna hjälm. 

• Köp av utrustning – Klubbens partner är Team Sportia Frölunda torg. De har klubbens 
färger och tryck och ger Höjdens medlemmar ca. 20% rabatt på ordinarie priser. 
Klubben har även en sluten Facebook grupp SK Höjden-begagnat där diverse prylar 
byter ägare. 

• Träningströjor - Om laget vill ha en träningströja med emblem och spelarens namn 
kan vi köpa dessa på Team Sportia. Laget behöver inte göra en massbeställning utan 
var och en kan beställa dessa där. Har inte priset på dessa i dagsläget. Får återkomma 
med priset om det blir aktuellt. 

• Poolspel - Klubben har redan anmält laget till Poolspel under säsongen. När klubben 
får inbjudan till poolspel vidarebefordrar Svante dessa till laget. OBS! om vi inte ska 
deltaga på ett poolspel behöver vi avboka detta i tid annars får klubben en 
straffavgift. 

• Medlemsavgift - Klubbens medlemsavgift är satt till ca 700 kr/år för en spelare i vår 
åldersgrupp. Klubben hoppas även på att vi föräldrar går med i klubben som 
stödmedlemmar för att få en stabilare ekonomi. 

• Nycklar och parkering – Lagets tränare får kvittera ut en nyckel till klubbstugan och 
ett parkeringskort till Ruddalens parkering. Tränarna får även en träningströja och en 
varmare overall. Klubben står för 4 tränare per lag. 

• Skridskoträning - Klubben rekommenderar mycket skridskoträning i  våra spelares 
ålder. Det är viktigt att behärska detta för att kunna hävda sig mot de andra lagen. 
Det är roligare att spela om de hänger med i skridskoåkningen. Klubba och boll 
kommer i andra hand. Barnen vill ofta spela tvåmål eller match på träningen. 



 sida 2 

Erfarenheten är att vid tvåmålsspel på träningarna bör det endast vara två spelare 
som mest i varje lag för att alla ska få träna och röra bollen. Ju fler spelare i laget 
desto färre får röra bollen…. 

• Vi enades om att passa tider är viktigt för laget och gruppkänslan. Träningen blir 
lidande om spelare kommer försent och hoppar in utan uppvärmning etc. 

• Första is-träningen den 30/9 på Isdala med samling 12:30 - Till denna träning tar alla 
spelarna med sig en namnad bandyboll utöver sin vanliga utrustning. Detta för att 
ledarna inte ska behöva flänga runt och hämta eller lämna bollar på någon annan 
ishall före eller efter träningen. Koner och övrig träningsutrustning hämtas av 
tränarna i klubbstugan. 

 
Till sist enades vi om att alla vi i laget ska försöker sprida att laget FP-10 finns så att vi 
förhoppningsvis blir fler spelare i laget. Prata med vänner klasskamrater och kompisar från 
andra icke konkurrerande idrotter (sommaridrotter). 
 
 
 
Tack för ett bra engagemang på mötet. 
Nu kör vi!!! 
 
 
Varma bandyhälsningar, 
Göran Dahl 


